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Δευτέρα, 14 Φεβρουαρίου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Γιώργο Γεωργαντά 

ΘΕΜΑ: Εξαγγελθείσα ενίσχυση κτηνοτρόφων με 7% του τζίρου τους των μηνών Ιανουαρίου – 
Μαρτίου 2022 

 

Πρόσφατα εξαγγέλθηκε - μεταξύ άλλων ευνοϊκών μέτρων για τον πρωτογενή τομέα -  ενίσχυση 

των κτηνοτρόφων με επιδότηση ύψους 7% του τζίρου τους των μηνών Ιανουαρίου - Μαρτίου 

2022.  

Η πολιτική αυτή κινείται ασφαλώς προς τη σωστή κατεύθυνση, δεν επαρκεί όμως για να 

αντιμετωπισθούν οι συνέπειες της κρίσης, ιδιαίτερα για την αιγοπροβατοτροφία. Αυτό 

συμβαίνει διότι ο τζίρος της περιόδου αυτής επί του οποίου υπολογίζεται η ενίσχυση είναι 

ιδιαίτερα χαμηλός.  

Στο τζίρο αυτό, δε συμπεριλαμβάνονται οι πωλήσεις αμνοεριφίων Χριστουγέννων και Πάσχα, 

ενώ και οι πωλήσεις γάλακτος την περίοδο αυτή είναι χαμηλές για πολλούς 

αιγοπροβατοτρόφους.   

Τα δεδομένα αυτά σημαίνουν ότι τα 30 εκατομμύρια που έχουν εξαγγελθεί ως εκτίμηση του 

συνολικού ύψους της ενίσχυσης, θα ενισχύσουν δυσανάλογα περισσότερο την κτηνοτροφία 

των βοοειδών, η οποία δεν παρουσιάζει την εποχικότητα της αιγοπροβατοτροφίας.  

Θα πρέπει το πρόβλημα να αντιμετωπισθεί είτε με αλλαγή της περιόδου υπολογισμού, είτε με 

ενίσχυση των σχετικών κονδυλίων.  

 

Ερωτάται ο Υπουργός:  

 

- Τί ποσοστό του συνολικού τζίρου της αιγοπροβατοτροφίας εκτιμάται ότι αντιστοιχεί 

στο πρώτο τρίμηνο του έτους και τί ποσοστό αντίστοιχα για τους λοιπούς κλάδους της 

κτηνοτροφίας την ίδια περίοδο, σύμφωνα με σχετικά στοιχεία της ΑΑΔΕ;  
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- Πώς προτίθεται να αντιμετωπίσει το πρόβλημα που δημιουργεί για την 

αιγοπροβατοτροφία η επιλογή ως βάση υπολογισμού της ενίσχυσης το πρώτο τρίμηνο 

του έτους;   

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
 

Μανούσος Βολουδάκης 

 
 
 

Μάξιμος Σενετάκης 
 

 

 




